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Til stede ved benken: Victoria Skogsletten Dalen, Emilie Aanmoen Tobiassen, Ferdinand 

Gulliver Eckhoff Bech, Filbert Mwakilambo, Martin Myhr Wallin, Silje Olin Alnes, Predrag 

Paulic, Michael Ray Monte De Ramos, Maja Vik Freberg Heige, Andreas Gjeitnes 

Gundersen, Thananthan Kirupakaran 

 3 

Konstituering   4 

PSak 00/23 a, b, c, d og e   5 

a) Valg av ordstyrer, referent og tellekorps    6 

vedtak:   7 

• Anna Rebecca Løvmo og Ola Gimse velges til ordstyrere 8 

• Ingrid-Elisabeth Ringstad velges til referent   9 
• Kontrollkomiteen (KK) og representant fra VT velges til tellekorps   10 

 11 

b) Godkjenning av innkalling og saksliste   12 
 13 

vedtak:   14 

• Innkalling og saksliste godkjennes.   15 

 16 
c) Godkjenning av protokoll fra siste møte   17 

 18 
vedtak:   19 

• Protokoll fra sist møte godkjennes med de endringer som fremkommer i 20 
møtet   21 
 22 

d) Orienteringssaker fra: 23 

• Arbeidsutvalget (AU) 24 
Henriette orienterte: Bendik deltar ikke i dag for han er i konfirmasjon. Hans 25 
orientering kom ikke med i sakspapirene, men siden sist parlamentsmøte har han 26 
jobbet med galla og vært på workshop med campus. Leder har jobbet med 27 
campusworkshoper med arealbruk og campus. Har vært med på åpning av 28 

biblioteket.  29 
Amalie orienterte: Hatt møte med ressursgruppe for studentmiljø på Kjeller og med 30 
koordinator for dette. Hatt møte med Lillestrøm kommune og kulturstyret hvor man 31 

fant ut at Lillestrøm kultursenter kan brukes gratis til enkelte arrangementer. Deltatt 32 
på planlegging av TVK 2024, jobbet med galla og jobbet med revidering av politiske 33 
dokumenter. Har deltatt på VT møte og avholdt formøter til dette.  34 
Lisbeth orienterte: har hatt litt ferie. Har vært i møter med kunnskapsdepartementet 35 

om ekstern finansiering. Har fått innstilt masterprisen som blir en sak i UU. Kriteriene 36 
skal inkludere flere studenter enn tidligere. Har jobbet med nettsider, 37 
saksforberedelser og ulike ting.  38 

 39 
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Spørsmål: Kan du utdype hva masterprisen går ut på? 40 

Svar: OsloMet har bestemt at de vil berømme gode oppgaver. Et av kriteriene er at 41 

oppgaven må ha fått A eller B. Tidligere har nominasjonsaktørene vært sensorene. I 42 
år prøver man å se hvilke oppgaver som matcher strategiene til OsloMet, har man 43 
tenkt bærekraft har man koblet seg på næringslivet, osv. Vi håper på flere priser eller 44 
i det minste hederlig omtale.  45 
 46 

• Universitetsstyret, studentrepresentanter 47 
Rolf Martin orienterte. Siden sist møte har det blitt avholdt et styremøte. Det var et 48 
årsrapportmøte hvor vi godkjente at vi har et overskudd og et underskudd. Det ble 49 

gjort endringer i ph.d.- forskriften. Til uken er det ekstraordinært styremøte der KVU 50 
skal vedtas. Har dere noen tanker om den rapporten så kan dere si fra til meg på et 51 
senere tidspunkt. I tillegg til dette skal personvernombudets rapport legges fram.  52 
 53 
Spørsmål: Hva skal dere ta opp om Romerike? 54 

Svar: statsbygg og OsloMet i samarbeid har utarbeidet en konseptvalgutredning og 55 
den er en anbefaling som gjelder størrelse man kan ha. Vi har fått et krav fra KD at 56 

20% av virksomheten skal være der. Det skal ikke vedtas noe fast bestemt.  57 
Spørsmål: jeg lurer litt på når statsbygg kommer med anbefalinger angående 58 
størrelse, jeg er litt bekymret for om det bestemmer hvordan det blir for 59 
sammensetningen? 60 

Svar: Generelt så har styret to muligheter, man kan avvise KVUen og si de skal gjøre 61 
arbeidet på nytt, men de kan også godkjenne den. I utgangspunktet så avviste man 62 

det forrige som campusprogrammet foreslo og da startet man på ny igjen. Jeg har 63 
foreløpig ikke lest rapporten enda. 64 
Svar fra Amalie: Jeg sitter i KVUen og tenkte jeg skulle svare litt. Det er fire forslag 65 

og man har en problembeskrivelse. Campusprogrammet har lagt ved to andre typer 66 
rapporter som går på brukere og hvilke studenter det er og beskrivelse. Det ligger 67 

ved andre rapporter som skal bygge opp KVUen, men de skal ikke stemmes over nå. 68 
Det eneste styret kan si er at ja, dere har gjort arbeidet og dette kan sendes videre. 69 

Nå betyr det egentlig at ja, nå har vi lagt grunnlaget og kan se på det videre.  70 
 71 

• Velferdstinget (VT) 72 
Oliwia orienterte. Hei, jeg er Oliwia og kommer fra AU i VT. Vi har gjennomført to VT-73 
møter og vedtatt budsjettprioriteringer opp mot Lillestrøm kommune og SiO. Hvis 74 
dere lurer på hva vi har vedtatt så anbefaler jeg å sjekke nettsidene våre. Vi jobber 75 

med at vi skal få en plass i referansegruppen til ruter slik at studentstemmen kommer 76 
inn der også. Siste møte for VT denne perioden blir i juni hvor vi bl a skal velge nytt 77 
AU til VT.  Ønsker alle som stiller til valg i dag godt valg.  78 
Spørsmål: har dere noen spennende prosjekter som begynner etter sommeren som 79 
dere vil fortelle om? 80 

Svar: vi har et veldig spennende prosjekt på agendaen etter sommeren og det er 81 

faddervakt! Da er vi ute siste helgen i fadderuka og går rundt og deler ut bananer og 82 

vann og hjelper studenter som er nye i Oslo. Det er mange som kommer og jeg 83 
anbefaler alle å melde seg på, det er kjempegøy og du får så mye tilbake! 84 
Spørsmål: hvor er det man kan melde seg på? 85 
Svar: jeg skal legge ved lenken på studentparlamentet sin facebookgruppe.  86 
 87 

• Studentparlamentet sine egne komiteer 88 

Valgkomiteen:  89 
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Vilde orienterte. Jeg har ikke stått her oppe på talerstolen siden 2020. På vegne av 90 

VK skal jeg ha en orientering fra jobben vi har gjort. VK består av fem medlemmer. I 91 

løpet av høstsemesteret mistet vi leder. På nyåret mistet vi Mats som måtte jobbe for 92 
AU. Vi har derfor måtte rekruttere inn Åse og Anbjørg som gjør at vi har klart å velge 93 
nye kandidater til valget. Jeg vil også anbefale å stille til VK i dag. Vi skal også legge 94 
fram vår innstilling senere når det kommer til valg.  95 
 96 

• Studentenes fakultetsråd og studentråd 97 
SFR HV: Martin orienterte. Det har vært avholdt fakcup av alle SFRene sammen. HV 98 
selvfølgelig klar vinner. VI kommer til å fortsette denne tradisjonen neste år. Promoter 99 

i alle kanaler som finnes. Etter dette fantastiske vakre valgmøte kommer det også fire 100 
vakre valgmøter til SFR HV 22 mai, SFR TKD 23 mai, SFR LUI 10 mai og SFR SAM 101 
27 mai. Vi trenger også representanter.  102 
SFR TKD: Victoria orienterte. Jeg er leder av SFR TKD. Det er allmøte 23 mai og vi 103 
har jobbet med å få informasjon ut til de tillitsvalgte for at de skal få informasjon om 104 

hvordan de kan stille og hva de kan stille til. Jeg håper det blir et godt allmøte med 105 
godt oppmøte. Vi skal velge et nytt lederteam og jeg håper det blir bredde i teamet 106 

fra hele TKD.  107 
 108 
vedtak:   109 

• Sakene tas til orientering.   110 

 111 
e) Ettergodkjenning av høringssvar, valg og oppnevninger   112 

 113 
vedtak:   114 

• Valg, oppnevninger og høringssvar foretatt av Arbeidsutvalget 115 
godkjennes.   116 

 117 

Vi er veldig få her i salen i dag og derfor er det veldig viktig at dere holder dere i 118 

salen slik at vi blir vedtaksdyktige gjennom hele møtet. Ønsker noen dopauser, så 119 

etterspør dette.  120 

 121 

Valg av Arbeidsutvalget 122 

PSAK 10/24 123 

   124 
AU innledet saken. VK la fram sin innstilling.  125 
 126 

• Til leder stilte Victoria Skogsletten Dalen og Amalie Fadler Opdal. Det ble foretatt 127 
skriftlig valg. Det ble avlagt 10 stemmer hvorav ingen var blanke. Amalie Fadler 128 
Opdal ble valgt til leder.   129 

• Til nestleder stilte Elias Peltomaa Beisvåg og Victoria Skogsletten Dalen. Det ble 130 
foretatt skriftlig valg. Det ble avlagt 10 stemmer hvorav ingen var blanke. Victoria 131 
Skogsletten Dalen ble valgt til nestleder. 132 

• Til utdannings- og internasjonaliseringsansvarlig stilte Predrag Paulic. Predrag Paulic 133 
ble valgt til Utdannings- og internasjonaliseringsansvarlig ved akklamasjon. 134 

• Til læringsmiljøansvarlig stilte Elias Peltomaa Beisvåg. Elias Peltomaa Beisvåg ble 135 
valgt til læringsmiljøansvarlig ved akklamasjon.  136 
 137 

Vedtak: 138 
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 139 
• Studentparlamentet velger Amalie Fadler Opdal til leder av Studentparlamentet for 140 

studieåret 2024/2025. 141 
o Leder er fast representant i Råd for samarbeid med arbeidslivet (RSA). 142 
o Leder er fast representant i Landsstyret til NSO 143 

• Studentparlamentet velger Victoria Skogsletten Dalen til Nestleder i 144 
Studentparlamentet for studieåret 2024/2025. 145 

o Nestleder er vara i Råd for samarbeid med arbeidslivet (RSA). 146 
o Nestleder er vara i Landsstyret til NSO 147 

• Studentparlamentet velger Predrag Paulic til Utdannings- og 148 
Internasjonaliseringsansvarlig i Studentparlamentet for studieåret 2024/2025. 149 

o Utdannings- og Internasjonaliseringsansvarlig er fast representant i 150 
Utdanningsutvalget (UU) og Forskning- og utviklingsutvalget (FoU-utvalget).  151 

o Utdannings- og internasjonaliseringsansvarlig er vara i Landsstyret til NSO 152 

• Studentparlamentet velger Elias Peltomaa Beisvåg til Læringsmiljøansvarlig i 153 
Studentparlamentet for studieåret 2024/2025. 154 

o Læringsmiljøansvarlig sitter som fast representant i Læringsmiljøutvalget 155 
(LMU). 156 

o Læringsmiljøansvarlig er vara i Landsstyret til NSO 157 
  158 

Valg av Studentrepresentanter til Universitetsstyret 159 

PSAK 11/24 160 

  161 
AU la frem saken. VK la fram sin innstilling.  162 
 163 

• Til fast kvinnelig representant i Universitetsstyret stilte Lisbeth Regine Mangen. 164 
Lisbeth Regine Mangen ble valgt til fast kvinnelig representant i Universitetsstyret ved 165 
akklamasjon.  166 

• Til fast mannlig representant i Universitetsstyret stilte Carsten Magnus Harbitz 167 
Ellertsen. Carsten Magnus Harbitz Ellertsen ble valgt til fast mannlig representant i 168 
Universitetsstyret ved akklamasjon.  169 

• Til første vararepresentant i Universitetsstyret stilte Henriette Bøe. Henriette Bøe ble 170 
valgt til første vararepresentant ved akklamasjon. 171 

• Andre vararepresentant utsettes til et senere møte i Studentparlamentet  172 
 173 
Vedtak:  174 
 175 

• SP velger en fast mannlig representant for studieåret 2024/2025 til Universitetsstyret.   176 

• SP velger Lisbeth Regine Mangen til fast kvinnelig representant for studieåret 177 
2024/2025 til Universitetsstyret.   178 

• SP velger Henriette Bøe til første vararepresentant for studieåret 2024/2025 til 179 
Universitetsstyret. 180 

• Andre vararepresentant utsettes til et senere møte i Studentparlamentet.  181 

 182 

Valg til Kontrollkomiteen  183 

PSAK 12/24 184 

 185 
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AU la fram saken. I sakspapirene står det at man skal velge et medlem til 186 

kontrollkomiteen, men vi skal ha to valg. Vi skal velge ett medlem til KK for studieåret 187 

2024/2025 og et medlem som sitter ut kalenderåret 2024. VK presenterte sin 188 

innstilling til KK for studieåret 2024/2025. 189 

Henriette Bøe og Mikkel Frydenlund Sibe stilte som kandidater til medlem av 190 

Kontrollkomiteen for studieåret 2024/2025. 191 

T.O. Vi må åpne konstitueringen på ny fordi tellekorpset mitt har dratt. Jeg foreslår 192 

Carsten ettersom han ikke har noe med dette valget å gjøre. Konstitueringen ble 193 

åpnet. Carsten ble supplert inn i tellekorpset. 194 

Det ble foretatt skriftlig valg av medlem til KK for studieåret 2024/2025. Henriette Bøe 195 

ble valgt til medlem av KK for studieåret 2024/2025. 196 

Det ble åpnet for valg av medlem til KK for kalenderåret 2024. Det var ingen 197 

kandidater som stilte til vervet. Valg av medlem til KK for kalenderåret 2024 må 198 

utsettes til et senere møte i Studentparlamentet. 199 

 200 

Vedtak:  201 

• SP velger Henriette Bøe til representant for studieåret 2024/2025 til Kontrollkomiteen  202 

• Valg av medlem til KK for studieåret 2024 utsettes til et senere møte i 203 
Studentparlamentet. 204 
 205 

  206 

Valg av Valgkomitéen 207 

PSAK 13/24   208 

 209 

AU innledet saken.  210 
 211 
Lisbeth Regine Mangen stilte som kandidat til leder av Valgkomiteen.  212 
Lisbeth Regine Mangen ble valgt ved akklamasjon til leder av Valgkomiteen for studieåret 213 
2024/2025. 214 
 215 
Det var ingen kandidater til medlem av VK.  216 
 217 
For å velge inn representanter til VK, må dette opp på et senere parlamentsmøte.  218 
 219 
Vedtak: 220 

 221 

• Studentparlamentet velger Lisbeth Regine Mangen til leder av Valgkomiteen for 222 
studieåret 2024/2025 223 

• Valg av fire medlemmer til VK utsettes til et senere møte i Studentparlamentet. 224 

 225 



6 
 

Valg av studentrepresentanter til Læringsmiljøutvalget 226 

PSAK 14/24   227 

 228 

AU innledet saken.  229 
Nina Lily Nordskog Paureng, Maja Vik Freberg Heige, Ferdinand Gulliver Eckhoff Bech, 230 
Emilie Aanmoen Tobiassen og Thananthan Kirupakaran stilte som kandidater til faste 231 
representanter i LMU. 232 
 233 
Det var fem kandidater til fem plasser og kandidatene ble valgt ved akklamasjon.  234 
 235 
Filbert Mwakilambo stilte som kandidat til vara i LMU. Han ble valgt ved akklamasjon.  236 
 237 
AU fikk fullmakt til å foreta suppleringsvalg til LMU.  238 
 239 
 240 
Forslag til vedtak: 241 
 242 

• SP velger Nina Lily Nordskog Paureng, Maja Vik Freberg Heige, Thananthan 243 
Kirupakaran, Ferdinand Gulliver Eckhoff Bech og Emilie Aanmoen Tobiassen til faste 244 
representanter for studieåret 2024/2025 til Læringsmiljøutvalget.  245 

• SP velger Filbert Mwakilambo til vararepresentant for studieåret 2024/2025 til 246 
Læringsmiljøutvalget.   247 

• Arbeidsutvalget gis fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov 248 

 249 

Valg av studentrepresentanter i nemnda for studentsaker  250 

PSAK 15/24   251 

  252 
AU innledet saken. 253 
 254 
VK presenterte sin innstilling. Det var ingen kandidater som stilte innen fristen og VK har 255 
derfor ikke noen innstilling å presentere.  256 
 257 
Bjørn Olav Greve stilte som kandidat til studentrepresentant i nemda for studentsaker.   258 
 259 
 260 
Bjørn Olav Greve ble valgt til mannlig representant i nemnda ved akklamasjon. 261 
 262 
Det ble åpnet for å stille som kandidat til kvinnelig representant til nemda. Det var ingen 263 
kandidater. 264 
 265 
Det ble åpnet for å stille som mannlig vara, det var ingen kandidater. 266 
Det ble åpnet for å stille som kvinnelig vara, det var ingen kandidater.  267 
 268 
Det ble votert og AU fikk fullmakt til å foreta suppleringsvalg av studentrepresentanter til 269 
nemnd for studentsaker.  270 
 271 
Vedtak: 272 
 273 

• SP velger Bjørn Olav Greve fast mannlig representant for studieåret 2024/2025 til 274 
nemnda for studentsaker  275 

• Arbeidsutvalget gis fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov.  276 
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 277 
  278 

Valg av studentrepresentanter til Skikkethetsnemnda  279 

PSAK 16/24   280 

AU innledet saken. VK la fram sin innstilling. Det var ingen kandidater som stilte innen fristen 281 
og derfor har VK ikke gjennomført en innstilling til dette vervet.  282 
 283 
Det ble åpnet for å stille som mannlig kandidat til skikkethetsnemnda. 284 
Det var ingen kandidater som stilte. 285 
 286 
Det ble åpnet for å stille som kvinnelig representant i skikkethetsnemnda. 287 
Nina Lily Nordskog Paureng stilte som kandidat.  288 
 289 
Nina Lily Nordskog Paureng ble valgt til kvinnelig representant i skikkethetsnemnda ved 290 
akklamasjon.  291 
 292 
SP ga AU fullmakt til å supplere representanter til skikkethetsnemnda.  293 
 294 
 295 
Vedtak  296 
 297 

• SP velger Nina Lilly Nordskog Paureng til fast kvinnelig representant for studieåret 298 
2024/2025 til Skikkethetsnemnda 299 

• Arbeidsutvalget gis fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov. 300 

 301 

Valg av studentrepresentanter til Forskning- og utviklingsutvalget  302 

PSAK 17/24   303 

   304 
AU innledet saken. 305 
 306 
Det ble åpnet for å stille som kandidat til fast mannlig representant i FoU.  307 
 308 
Andreas Gjeitnes Gundersen stilte som kandidat til fast mannlig representant i FoU. 309 
Andreas ble valgt ved akklamasjon. 310 
  311 
Det ble åpnet for å stille som kvinnelig representant i FoU. 312 
Det var ingen kandidater til vervet.  313 
 314 
Det ble åpnet for å stille som vararepresentant til FoU.  315 
Det var ingen kandidater. 316 
 317 
AU fikk fullmakt til å foreta suppleringsvalg til FoU. 318 
 319 
Vedtak   320 

• SP velger Andreas Gjeitnes Gundersen til fast mannlig representant for studieåret 321 

2024/2025 til FoU-utvalget.  322 

• Arbeidsutvalget gis fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov.  323 

  324 

   325 
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Valg av studentrepresentanter til Utdanningsutvalget  326 

PSAK 18/24   327 

 328 

AU la fram saken.  329 
 330 
Maja Vik Freberg Heige stilte som kandidat til fast kvinnelig representant i 331 
Utdanningsutvalget. Maja ble valgt til kvinnelig representant til UU ved akklamasjon. 332 
 333 
Det ble åpnet for å stille som mannlig kandidat til UU.  334 
Det var ingen kandidater til fast mannlig kandidat i Utdanningsutvalget.  335 
 336 
Det ble åpnet for å stille som vararepresentant til UU. 337 
 338 
Andreas Gjeitnes Gundersen stilte som vara kandidat i Utdanningsutvalget.  339 
Andreas ble valgt til 1. vara i UU ved akklamasjon.  340 
 341 
 342 
T.O. det kan være mange grunner til å stille som fast eller vara, men vara vil alltid bli kalt inn 343 
til hvert eneste møte ettersom det per nå ikke er valgt en fast mannlig representant.  344 
 345 
 346 
AU ble gitt fullmakt til supplering til UU.  347 
  348 
Forslag til vedtak   349 

• SP velger Maja Vik Freberg Heige faste representanter til Utdanningsutvalget for 350 

studieåret 2024/2025.  351 

• SP velger Andreas Gjeitnes Gundersen til første vararepresentanter for studieåret 352 

2024/2024 til Utdanningsutvalget. 353 

• Arbeidsutvalget gis fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov.  354 

 355 

 356 

Valg av studentrepresentant til Tilsettingsutvalg  357 

PSAK 19/24   358 

 359 

AU innledet saken.  360 
 361 
 362 
Det ble åpnet for å stille som kandidat til tilsettingsutvalget for professor, forsker 1 og dosent. 363 
Nina Lily Nordskog Paureng stilte som kandidat.  364 
 365 
Nina Lily Nordskog Paureng ble valgt til studentrepresentant i tilsettingsutvalget for 366 
professor, forsker 1 og dosent ved akklamasjon.  367 
 368 
Det ble åpnet for å stille som kandidat til tilsettingsutvalget for UF-ansatte. 369 
Filbert Mwakilambo stilte som kandidat til tilsettingsutvalget for UF-ansatte. 370 
 371 
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Filbert Mwakilambo ble valgt til studentrepresentant i tilsettingsutvalget for UF-ansatte ved 372 
akklamasjon. 373 
 374 
AU ble gitt fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov.  375 
 376 

Vedtak:  377 

• SP velger Nina Lily Nordskog Paureng til representant til tilsettingsutvalget for 378 

professor, forsker 1 og dosenter. Representanten er vara i tilsettingsutvalget for UF- 379 

ansatte.   380 

• SP velger Filbert Mwakilambo representant til tilsettingsutvalget for UF- ansatte. 381 

Representanten er vara i tilsettingsutvalget for professor, forsker 1 og dosenter.   382 

• Arbeidsutvalget gis fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov 383 

 384 

Valg av studentrepresentanter til Styringsgruppa til INTERACT 385 

PSAK 20/24   386 

 387 

AU la fram saken.  388 
 389 
Det ble åpnet for å stille til valg til mannlig representant.  390 
Det var ingen kandidater.  391 
 392 
Det ble åpnet for å stille til valg til kvinnelig representant.  393 
Nina Lily Nordskog Paureng stilte som kandidat til kvinnelig representant i INTERACT. 394 
Nina Lily Nordskog Paureng ble valgt til kvinnelig representant i INTERACT for studieåret 395 
2024/2025 ved akklamasjon.  396 
 397 
Det ble åpnet for å stille som kandidat til vara. 398 
Det var ingen kandidater. 399 
 400 
AU ble gitt fullmakt til å foreta suppleringsvalg.  401 
 402 
 403 
Vedtak 404 

• SP velger Nina Lily Nordskog Paureng til kvinnelig representant for studieåret 405 
2024/2025 til styringsgruppa til INTERACT 406 

• Arbeidsutvalget gis fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov. 407 

Valg av studentrepresentant til SVA-styret 408 

PSAK 21/24  409 

 410 

AU la fram saken.  411 
 412 
Det ble åpnet for å stille som kandidat til SVA-styret.  413 
Det var ingen kandidater.  414 
 415 
AU ble gitt fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov.  416 
 417 
Vedtak  418 
 419 
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• AU gis fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov. 420 

 421 

Valg til studentrepresentanter Kulturutvalget 422 

PSAK 22/24 423 

 424 

AU innledet saken.  425 

Det ble åpnet for å stille som kandidat til Kulturutvalget. 426 

Det var ingen kandidater.  427 

Arbeidsutvalget ble gitt fullmakt til å foreta supplering ved behov.  428 

Vedtak:  429 

• Arbeidsutvalget gis fullmakt til å foreta supplering ved behov 430 
 431 

 432 

Møtekritikk 433 

 434 

Glutenfri pizza føles som man ikke får mat, så hvis man kan få noe annet hadde jeg satt pris 435 
på det. Ellers synes jeg det har vært et fint møte. Dere har gjennomført det veldig bra, så 436 
tusen takk.  437 

Takk for møtet og takk til ordstyrere for å holde det clean. 438 

Takk for møtet, det har vært velfungerende og ikke noe rot. Kanskje man kan dele denne 439 
dagen i to og ta deler av valgene en annen dag. Kan være flere møter hvis det ikke er en 440 
lørdag. 441 

Bra gjort! Det gikk generelt bra. 442 

Det gikk ganske fort og skikkelig for seg. Jeg har ikke noe ris.  443 

Det var ryddig og bra organisert møte.  444 

Gratulerer til alle som ble valgt og takk for møte. 445 

Tusen takk for et fint møte og takk for at dere vil ha meg som nestleder. 446 

Takk for et bra møte. Er enig i at det kanskje burde være en annen dag. Tror det kunne vært 447 
litt bedre. 448 

Thank you, it was a good meeting, the food was good. 449 

Takk for godt møte, takk til kjempeflinke ordstyrere, takk til alle som stilte til valg, takk til alle 450 
som ble valgt. Hvis man tenker at man ikke kommer fordi det er lørdag så tenker jeg at da vil 451 
jeg ikke ha deg som representant. 452 

Takk for godt møte og takk for tilliten. 453 

Takk for et fint møte og mitt siste valgmøte, det var mitt syvende. Takk for energikuler. Jeg 454 
synes dette er veldig bra at vi fikk gjennomført dette møtet! Det har vært på en lørdag så 455 
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lenge jeg kan huske. Det er fordi det tar lang tid hvis man får mange kandidater. Det kan 456 
være litt tungt å sitte i seks timer etter en vanlig forelesning.  457 

Takk for møtet, gøy å være tilbake som ordstyrer. Til den kritiske møte er det viktig å huske 458 
at dere som representanter også har ansvar for å få folk til å stille til valg og sørge for at 459 
benken deres stiller opp. Husk også at AU trenger hjelp til å supplere. Treffer dere noen 460 
gode, kompetente studenter så tips AU. 461 

Takk for godt møte og takk for tilliten, gratulerer til alle som ble valgt og takk til alle som stilte 462 
til valg. Det er kanskje noe med å snakke opp studentparlamentet til sine medstudenter slik 463 
at de kan bli med til neste år. Det er bra for psykisk helse å være aktiv i studentforeningen og 464 
studentdemokratiet. Jeg synes pizzaen var god. Takk for ros, de som ga ros her. Takk for et 465 
fint møte og håper alle går ut og nyter sola.  466 

Jeg har eplekake hjemme. Vi samles i parken og koser oss og kan dra hjem til meg, jeg bor 467 
rett ved Campus. Anbefaler dere å være med, det er veldig hyggelig om dere blir med. Takk 468 
for tilliten og takk til alle som stilte, takk til ikoniske KK og ordstyrere.  469 

Takk for alle som møtte og alle som stiller seg tilgjengelig for organisasjonen. Dere har 470 
virkelig stått på og det er ekstremt mange dyktige mennesker i dette rommet. Takk for tilliten 471 
til KK vervet. Vi setter pris på om dere blir litt igjen og hjelper oss å rydde på plass.  472 

Tusen hjertelig takk for tilliten og takk til alle andre som har stilt. Valg er veldig vanskelig, det 473 
er vanskelig for alle som er involvert. Jeg håper man spesielt nå og utover er flinke til å ta 474 
vare på dere. Takk til ordstyrere og til KK og mitt med-AU. 475 

Så hevet vi møtet. 476 

 477 


